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Spływają do mnie skargi na działania Spółki Wodnej, która egzekwuje
swoje należność pomimo tego, że na wielu zurbanizowanych od lat
nieruchomościach melioracja nie działa, woda stoi na powierzchni gruntu, a
pobliskie rowy melioracyjne nie są konserwowane.

Mieszkańcy skarżą się, że czują się jak nękani, otrzymywaniem ćagłych
bezzasadnych wezwań do zapłaty. Zdecydowanym błędem jest niewątpliwie
to, że Unie melioracyjne nie są brane pod uwagę przy wydawaniu ponyoleń
na budowę i podczas realizacji inwestycji Są skutecznie, przeważnie
nieświadomie, niszczone. Rozwiązaniem mogłoby być informowanie przez
Urząd Gminy, przy wydawaniu warunków zabudowy, o istnieniu sieć
melioracyjnej, ze wskazaniem jej lokalizacji. To oczywiście działania na
przyszłość, jednakże dziś wnoszę o wpłynięcie na Spółkę Wodną, by
sporządziła należycie inwentaryzację i uporządkowała swoje dane, w celu
zaniechania procederu ściągania należność nienależnych.


